
Junák - český skaut, Královéhradecký kraj, z.s.

KRJ Královéhradeckého kraje

Zápis z jednání KRJ ze dne 7. června 2022 od 18:00 hodin
(Chlumec nad Cidlinou)

Přítomni: Michal Bureš - Bumerang, Libor Kukačka - Robin, Martin Klenčík - Akéla,
Jitka Mertlíková - Baff, Tomáš Merta, Lukáš Zaplatílek - Zapik, Přemek
Pistora
(tj. 7 členů z 10 s právem hlasovacím [70%]),

Omluveni: Michal Císař - Miki, Jiří Granát - Námořník, Jakub Pěnička - Barbušák,
Jiří Klikoš - Číňan

Neomluveni::

Hosté: Martin Paul - Doktor

ORGANIZACE A HOSPODAŘENÍ

1. Skautská základna Miletín (M. Bureš)
● Informace o současném stavu

○ Proběhly dvě brigády - jedna pod vedením správce L. Jindřiška s
účastníky z okresu Jičín, druhá pod vedením KRJ v rámci akce
Sejdeme se v Miletíně

○ Vytížení základny - aktuálně jsou zaplněné prázdniny + další
víkendovky

● Zhodnocení akce Sejdeme se v Miletíně
○ Zúčastnilo se pouze 12 lidí + členové KRJ. Byly opraveny štuky a

vymalovány klubovny, jídelna a sociálky. KRJ děkuje všem zapojeným.
○ Úspěšně proběhly dvě zážitkové hry a dva plánované vzdělávací

programy s externími lektory
○ Základna připravena na léto, nutno dodělat sklad u kuchyně.

● Domluva na dalším postupu
○ Vypsán grant od MŠMT na inovace podobných areálů, poptáváme

profesionální zpracování investičního záměru od projektanta do konce
srpna pro tuto výzvu. Pokud se nepodaří nikoho takto narychlo oslovit,
budeme poptávat zpracování projektu do budoucna.

○ Bude spuštěna propagace pro školy - možnosti využití základny pro

Stránka 1/4



školní výlety a adaptační kurzy.
2. Medaile Jiráskova kraje (M. Bureš)

KRJ schválila následují návrhy na vyznamenání.

U1/20220607: Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení
stříbrného stupně Medaile Jiráskova kraje pro Matěje Bráta.

U2/20220607: Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení
stříbrného stupně Medaile Jiráskova kraje pro Adama Wernera.

U3/20220607: Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení
stříbrného stupně Medaile Jiráskova kraje pro Magdalénu Míčovou.

U4/20220607: Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení
bronzového stupně Medaile Jiráskova kraje pro Lindu Kudelkovou.

U5/20220607: Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení
bronzového stupně Medaile Jiráskova kraje pro Kláru Muchovou.

U6/20220607: Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení
bronzového stupně Medaile Jiráskova kraje pro Helenu Mrázovou.

U7/20220607: Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení
stříbrného stupně Medaile Jiráskova kraje pro Martina Bartoně.

U8/20220607: Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení
bronzového stupně Medaile Jiráskova kraje pro Janu Turkovou.

U9/20220607: Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení
bronzového stupně Medaile Jiráskova kraje pro Jakuba Antonína.

U10/20220607: Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení
bronzového stupně Medaile Jiráskova kraje pro Veroniku Vojtěchovou.

U11/20220607: Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení
bronzového stupně Medaile Jiráskova kraje pro Barbora Pelouchová.

Pro: 7, Proti: 0, Zdržel: 0  Schváleno

3. Nová strategie Junáka 2030 (L. Kukačka)

L. Kukačka seznámil KRJ s výstupy z online jednání krajů a náčelníka O. Vokina k
uvedení Strategie 2030. KRJ bude vznik Strategie 2030 podporovat především v rámci
prodiskutování strategických témat.

4. Aktuality z Náčelnictva (J. Šimbera)

J. Šimbera představil novinky z Náčelnictva. NJ se připravuje na mimořádný VSJ, KRJ
byla seznámena s aktuálními tématy - idea vlčat a světlušek, změna stanov Junáka.
Dále byl schválen harmonogram přípravy Strategie 2030.

Byla diskutována aktuální situace ve vzdělávání - z neformálních informací vyplývá
klesající převis účastníků, situace se trochu lepší (byly založeny nové kurzy, na druhou
stranu zřejmě klesá zájem o vzdělávání vzhledem k plným kapacitám v předchozích
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letech - zájemce odradilo opakované odmítnutí), výzva pro založení nových kurzů stále
trvá.

Diskutováno bylo téma dotací na fotovoltaiky pro skautské klubovny, zatím je v rovině
vizí a sledování politického vývoje směrem k neziskovým organizacím.

5. Zprávy z jednání ORJ (Předsedové ORJ)

● HK-město
○ úspěšně proběhl skautský ples
○ konalo se základní kolo ZVaS, navýšena kapacita na 22 hlídek
○ probíhají přípravy založení Skautského institutu v HK, vytvořil se základ

týmu a definuje se cílení aktivit institutu - více praktických činností, dílen
apod. Probíhají jednání s magistrátem a krajem o možnostech podpory
a poskytnutí potřebných prostor

● HK-venkov
○ úspěšně proběhlo základní kolo ZVaS v Chlumci n. Cidlinou
○ účast zástupců všech tří středisek na Intercampu ve Francii
○ středisko Třebechovice chystá na podzim oslavy 110 let, oslavy 5.

listopadu, od 1. října výstava v muzeu Betlémů
○ středisko Chlumec n. Cidlinou chystá oslavy 100 + 2 let

● Rychnov nad Kněžnou
○ INFORMACE NEDODÁNY

● Jičín
○ INFORMACE NEDODÁNY

ORGANIZACE A HOSPODAŘENÍ

6. Nový čekatelský kurz (M. Bureš, L. Kukačka)

Iniciátoři Jan Chmelař (Dobruška) a Vojta Prášek (Jičín), aktuálně oslovují členy vedení
kurzu a sestavují instruktorský tým.

Záměrem je uspořádat čekatelský lesní kurz v roce 2023.

Proběhla diskuze nad podobou a zacílením kurzu - rezonovalo zaměření na družinový
systém a práci s rádci. Konzultace o podobě kurzu vede + podněty od KRJ sbírá M.
Bureš, který dále komunikuje se vznikajícím týmem. Pomoc ohledně technických
záležitostí nabízí L. Zaplatílek.

7. Další vzdělávání v kraji (L. Kukačka, M. Bureš, M. Klenčík)

● Nadstavbové vzdělávání - Podpora rádců
Se záměrem pořádat víkend pro rádce v rámci okresů původně osloven J.
Chmelař, který bude působit u nového ČK. L. Kukačka osloví tým Žirafy
Krkonoše a Filii.
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Napříč krajem poptávka po semináři pro organizátory rádcovského vzdělávání
a pro začínající instruktory. Prolíná se částečně se záměrem pořádání víkendu
pro rádce. Vize - na podzim víkend pro týmy rádcovských kurzů (říjen), aby
bylo možné akce rozjet v období podzim 2022 až jaro 2023.

● Nadstavbové vzdělávání - Nástupnictví
M. Klenčík sbírá podněty z okresů (sebrány ze setkání okresů Trutnov, Náchod
+ ze setkání v Miletíně), připraví google formulář pro zbývající okresy. Napříč
organizací rezonují problémy s nástupnictvím a prací s nástupci. Aktuálně jsou
poptáváni dobrovolníci s dobrou praxí v této oblasti.
Plán - 6. listopadu 2022 jednodenní seminář na téma nástupnictví, koná se
v Třebechovicích, popř. dle možností lektorů. Lektory domluví M. Bureš, lidi s
dobrou prací domluví M. Klenčík.

● Databáze lektorů - KRJ hledá činovníky i jiné zájemce schopné lektorovat či
jinak pomáhat na vzdělávacích akcích v kraji. L. Zaplatilek připravil koncept
nabídkového formuláře, spolu s L. Kukačkou a M. Burešem dopřipraví k
rozeslání krajskými kanály.

8. Krajské kolo ZVaS (J. Granát, J. Pěnička)
● J. Granát seznámil KRJ s aktuálním stavem přípravy krajského kola ZVaS.

Vysvětleny byly některé složitější disciplíny, modul zpětné vazby a doprovodný
program.

● Aktuálně 25 hlídek (13 dívčích + 12 chlapeckých).
● KRJ shání pořadatele na krajské kolo Svojsíkova závodu 2023, závody by měly

proběhnout v Miletíně.
● KRJ prodiskutuje zvýšení dotací pro budoucí závody.

RŮZNÉ

Termín příštího zasedání KRJ (M. Bureš)

Úterý 11. října 2022 od 18:00 hodin v Třebechovicích, od 17:00 hodin bude možnost
prohlédnout chystanou skautskou výstavu k 110 letům místního střediska.

Zapsal: Libor Kukačka - Robin

Správnost ověřili: Michal Bureš - Bumerang

Zápis rozeslán: 16. června 2022
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